
 
 

Protokół nr 8/RZ/2015 
z posiedzenia Rady Polskiego Związku Jeździeckiego w Warszawie, w dniu 

7.01.2014 r. 
 

 
W posiedzeniu udział wzięli:  
Andrzej Sałacki, Stanisław Helak, Krzysztof Czopek, Krzysztof Kaliszuk, Henryk 
Warszawski, Marek Kaźmierczak, Bogdan Chrzanowski, Rafał Przedpełski, przy 
udziale Marcina Podpory, Łukasza Abgarowicza 
 
 
Zebranie otworzył: Andrzej Sałacki  
Zebranie protokołuje: Krzysztof Czopek 
 
Andrzej Sałacki wnioskował o nagrywanie i składanie pisemne wniosków i uchwał 
Wniosek zatwierdzono. 
 
Andrzej Sałacki zaproponował plan posiedzenia Rady PZJ w dniu 7.01. 2015r. 

1. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady PZJ 

2. Wniosek  do Zarządu PZJ o pisemne uzasadnienie odwołania menedżerów 
i trenerów ( w terminie do 7 dni) 

3. Ocena pracy komisji statutowej. 

4. Publikacja opinii Rady dot. zmian  cennika PZJ. 

5. Wniosek do Zarządu w sprawie podziału kompetencji i obowiązków  
członków zarządu. 

6. Zagadnienia formalne związane z przebiegiem zjazdów PZJ: 
nadzwyczajnego i sprawozdawczego i spraw  

7. Realizacja wniosku końcowego zespołu kontrolującego 

8. Oświadczenia indywidualne 

9. Wolne wnioski 

Spotkanie Rady z Zarządem 

10. Omówienie  kwestii związanych z programem Toris. 

11. Mistrzostwa Europy w WKKW- stan przygotowań. 

12. Zawody regionalne w WKKW - stan wdrażania 



13. Nowy system szkolenia  trenerów i instruktorów - stan wdrażania  

14. Wolne wnioski 

 

Krzysztof Kaliszuk zgłosił wniosek, aby głosowania w dniu 7 stycznia 2015 były 
imienne. Wniosek zatwierdzono. 
 
 
Ad.1 
Henryk  Warszawski zgłosił kandydaturę Jacka Wolskiego na wiceprzewodniczącego 
Rady. Przeprowadzono głosowanie tajne. Głosami 6 za do 3 przeciw kol. Jacek 
Wolski został wiceprzewodniczącym Rady. 
 
Ad.2. 
Uchwała o uzasadnienie odwołań - zgłosił Krzysztof Czopek, wniosek uzasadnił 
Andrzej Sałacki 
 
Krzysztof Kaliszuk wnioskuje o odstąpienie od głosowania i przeniesienie dyskusji w 
tej sprawie na spotkanie Rady z Zarządem w dniu dzisiejszym. 
Wniosek odrzucono. Głosy za 3 Krzysztof Kaliszuk, Stanisław Helak, Marek 
Kaźmierczak przeciw 6 Andrzej Sałacki, Krzysztof Czopek, Rafał Przedpełski, Henryk 
Warszawski, Bogdan Chrzanowski  
 
Uchwała Rady 
Rada prosi Zarząd o pisemne uzasadnienie odwołania menagerów, trenerów i 
dyrektora ds. sportu.  
Uchwałę podjęto. Głosy za 6 Andrzej Sałacki, Krzysztof Czopek, Rafał Przedpełski, 
Henryk Warszawski, Bogdan Chrzanowski przeciw 2 głosy Krzysztof Kaliszuk, 
Stanisław Helak, Wstrzymał się Marek Kaźmierczak 
 
Ad. 3 

Przeprowadzono dyskusję, Henryk Warszawski zgłosił uchwałę. 

Uchwała. 

Rada PZJ ocenia negatywnie prace komisji statutowej pod kierunkiem Marka 
Kaźmierczaka. Zespół miał opracować projekt zmian w statucie PZJ. Pomimo 
wystarczającej ilości czasu (od listopada 2013 r.) zmiany te były przygotowane na 
ostatnią chwilę przed nadzwyczajnym zjazdem w dniu 29.11.2014 r. W rezultacie nie 
doszło do przyjęcia ich na wspomnianym zjeździe, do czego zjazd był zobowiązany i 
dla którego został zwołany. 

Uchwałę odrzucono. Głosowanie za 4 Henryk Warszawski, Krzysztof Czopek, 
Andrzej Sałacki, Rafał Przedpełski, przeciw 5 Stanisław Helak, Bogdan Chrzanowski, 
Krzysztof Kaliszuk, Marek Kazimierczak, Jacek Wolski 

Ad. 4. 



 
Pan Łukasz Abgarowicz  

Prezes Polskiego Związku Jeździeckiego 

Warszawa 

 

Opinia Rady PZJ w sprawie propozycji zmiany cennika PZJ na rok 2015 (dokument w załączeniu) 
 
Rada pozytywnie opiniuje obniżenie składki rocznej członka zwyczajnego PZJ (klubu) 
i jednocześnie wyraża negatywna opinię w kwestii drastycznego podwyższenia składki rocznej dla zawodników bez 
przynależności klubowej. 

Rada proponuje podwyższenie stawki dla zawodników bez przynależności klubowej o 100% od roku 2016, tak aby 
osoby niezrzeszone mogły znaleźć dla siebie dogodne miejsca w klubach,  założyć własne lub zadecydować o 
pozostaniu bez przynależności klubowej. W roku 2015 proponujemy podniesienie stawki o 50%. 

Rada wnosi o zapoznanie się z uzasadnieniem kol. Jacka Wolskiego dotyczącego tej kwestii. 

Do pozostałych części Rada nie wnosi zastrzeżeń. 

       Andrzej Sałacki  
Przewodniczący Rady PZJ 

 
 

Procedowano w trybie obiegowym,  11 grudnia 2014 r. 

 

 

 

 

Zdanie odrębne 

do Opinii Rady Związku w sprawie propozycji zmiany cennika PZJ na rok 2015 

 

 

My, niżej podpisani członkowie Rady Związku, akceptujemy wszystkie zmiany w Cenniku PZJ na 2015 r. 
zaproponowane przez Zarząd. 

 

Zaproponowane zmiany po raz pierwszy wyrównują opłaty ponoszone przez kluby i zawodników zrzeszonych oraz 
zawodników niezrzeszonych. Nowa opłata dla zawodnika niezrzeszonego (720 zł) zawiera w sobie wszystkie opłaty 
jakie ponosi zawodnik (120 zł)  zrzeszony w klubie (600 zł), poza opłatą członkowską klubu we właściwym 
wojewódzkim związku jeździeckim. 

 



Ponadto zaproponowane zmiany minimalizują potencjalne straty w dochodach związku, w odróżnieniu od propozycji 
pozostałych członków Rady Związku. 

 

Jednocześnie przypominamy, że zgodnie z ustawą o sporcie tworzenie nowych klubów jeździeckich poprzez wpis do 
ewidencji u właściwego starosty jest bardzo proste, a opłata za jego dokonanie – zgodnie z ustawą o opłacie 
skarbowej - wynosi 10 zł. 

 

Odnosząc się do uzasadnienia kol. Jacka Wolskiego, nie zgadzamy się z jego głównymi tezami w całości, ponieważ 
zawodnicy bez przynależności klubowej - na mocy ustawy o stowarzyszeniach – nie mogą być członkami PZJ. 
Ponadto ustawa o sporcie podkreśla kluczową rolę klubów sportowych we współzawodnictwie. 

 

Stanisław Helak 

Krzysztof  Kaliszuk 

Marek Kaźmierczak  

 

Ad. 5 

Nie procedowano. 

Zawieszono obrady Rady, i przystąpiono do spotkania z Zarządem. Przewodniczenie 
obrad przejął  wiceprzewodniczący Rady Jacek Wolski. 

Ad. 10  

Omówienie  kwestii związanych z programem Toris. 

Prezes przedstawił informację nt wdrażania programu, Nemezjusz Kasztelan 
przedstawił usprawiedliwienie z powodu nieobecności. 30 stycznia odbędzie się 
spotkanie wyjaśniające zagadnienia związane z wdrażaniem Torisa. Odpowiednia 
informacja dla Rady zostanie przekazana w terminie późniejszym. 

Ad. 11  

Mistrzostwa Europy w WKKW - stan przygotowań. Sprawa będzie przedmiotem 
obrad Zarządu 16 stycznia 2015r.  

Ad. 12  

Zawody regionalne w WKKW - Rada podtrzymuje wcześniejsze wnioski zmierzające 
do ograniczenia kosztów organizacyjnych. Rada zaleca umożliwienie organizacji 
zawodów regionalnych do klasy P włącznie. 

Ad. 13  

Nowy system szkolenia  trenerów i instruktorów – Prezes oświadczył, że Zarząd 
planuje procedować tą sprawę na dedykowanym spotkaniu w lutym 2015 r. 



Ad.14  

Wolne wnioski – nie było 

 

Zakończono spotkanie z Zarządem, wznowiono posiedzenie Rady 

 

Ad. 6 

Wnioski zgłoszone przez Krzysztofa Kaliszuka.  

Rada uznaje za niedopuszczalną wypowiedź Przewodniczącego Rady Andrzeja 
Sałackiego na Nadzwyczajnym Zjeździe Delegatów PZJ, w której przekazał on 
nieprawdziwą informację, jakoby Rada zmieniała negatywną ocenę nt wykonania 
budżetu w roku 2013.  

Wniosek odrzucono.  
Głosy za 3 Krzysztof Kaliszuk, Stanisław Helak, Marek Kaźmierczak przeciw 6 
Andrzej Sałacki, Krzysztof Czopek, Rafał Przedpełski, Henryk Warszawski, Bogdan 
Chrzanowski  
 

Rada uznaje za niedopuszczalną wypowiedź Przewodniczącego Rady Andrzeja 
Sałackiego na Nadzwyczajnym Zjeździe Delegatów PZJ, w której przekazał on 
nieprawdziwą informację, jakoby  przyczyną kontroli był osobisty konflikt członka 
Rady, a duża część kontroli dotyczyła działalności trenerów kadry. 

Wniosek odrzucono.  
Głosy za 3 Krzysztof Kaliszuk, Stanisław Helak, Marek Kaźmierczak przeciw 6 
Andrzej Sałacki, Krzysztof Czopek, Rafał Przedpełski, Henryk Warszawski, Bogdan 
Chrzanowski  
 

Ad.7 

Krzysztof Kaliszuk przedstawił wniosek o kontynuowanie kontroli finansowej w 
zakresie dotacji unijnych oraz budżetu państwa. 

Projekt przeciwny przedstawił Rafał Przedpełski,  

Uchwała. 

Decyzją Rady zespół kontrolny w składzie Marek Kaźmierczak, Stanisław Helak, 
Jacek Wolski kończy swoją misję z dniem dzisiejszym. 

Uchwałę podjęto. Głosy za 5 Andrzej Sałacki, Krzysztof Czopek, Rafał Przedpełski, 
Henryk Warszawski, Jacek Wolski przeciw 3 głosy Krzysztof Kaliszuk, Stanisław 
Helak, Marek Kaźmierczak, wstrzymał się Bogdan Chrzanowski 



 
Krzysztof Czopek odczytał protokół spotkania.  
 
Andrzej Sałacki zakończył spotkanie. 
 
 
 
Krzysztof Czopek     Andrzej Sałacki 
 
 


